
Grundejerforeningen Søgaarden, Gniben 

 

Dagsorden/Referat fra bestyrelsesmøde 

Dato og tid: Torsdag d. 30. Juni 2022 

Sted: Virtuelt møde kl. 20.00 

Niels J. Kindberg (formand) 

Søren Helstrup Gregersen (kasserer) 

Bjørn B. Johannsen (næstformand) 

Just Warrer Hornbæk (sekretær) 

Lene Hjelm Poulsen (medlem) 

Ingeline Bonde (suppleant) 

Mogens Nielsen (suppleant) 

 

Afbud/fraværende: 

Referent: Just 

1. Formel godkendelse af referat af vores seneste bestyrelsesmøde 08/5/2022, som blev 

rundsendt 17/5/2022 (Niels/Just) 

2. Status på igangværende opgaver: 

 

    a) Status og evaluering af vejsyn, ift. bevoksning og andre effektuer udenfor skel. 

    b) Status på vedligehold af veje, herunder græslåning af vejrabatter. 

    c) Status på skilte, herunder næste skridt. 

3. Evaluering af Generalforsamling 2022. 

4. Evt. 

 

 

  



Referat: Ansvarlig: Frist: 

1. Godkendelse af referat af vores seneste 

bestyrelsesmøde 08/05/2022 

 

Referat er godkendt uden bemærkninger.  

 

 

 

Niels/Just 

 

 

 

2. Status på igangværende opgaver: 

 

a. 

Status og evaluering af vejsyn, ift. bevoksning og 

andre effektuer udenfor skel 

 

Vejsyn og efterfølgende opfølgningsvejsyn, med deraf 

følgende emails med kommentarer/påbud, er generelt 

blevet vel modtaget. Og grundejerne er igang med 

beskæring med videre – og der kan ses en væsentlig 

bedring langs vejene. 

 

Undervejs i processen opstod der blandt grundejere lidt 

forvirring om retningslinjerne, i grundejerforeningens 

område, for veje og for beskæring til skel samt andre 

effekter udenfor skel; blandt andet fordi der på 

Odsherred Kommunes hjemmeside kunne findes 

divergerende information (fra både ”den Lille Grønne 

2019” og ”Den Lille Grønne 2022”).  

 

Bestyrelsen har derfor været i dialog med Kommunen, 

og fået bekræftet at retningslinjerne i ”Den Lille Grønne 

2022” er gældende for grundejerforeningens område, 

sammen med ” Lov om private fællesveje” (særlig 

relevans: §61 & §66). 

 

Bestyrelsen har hidtil fastlagt grundejerforeningens 

retningslinjer tæt op af Odsherred Kommunes 

retningslinjer, og agter at fortsætte dermed. 

 

Der må således ikke være bevoksning samt andre 

effekter udenfor skel (mod grundejerforeningens veje 

og fællesarealer) – og beskæring til skel, skal ske op til 

en højde på 4,5 meter. 

 

Vejene (1 grus kørebane plus 2 græsrabatter) er 

generelt 7,5 meter brede i grundejerforeningens 

område, dog er Ørnevej 8 meter bred, og bør som 

udgangspunkt være farbare i hele bredden med en 

frihøjde på 4,5 meter. 

 

b.  

Status på vedligehold af veje, herunder 

græslåning af vejrabatter. 

 

Vejene er generelt i god stand. Der er lidt udfordringer 

enkelte steder  hvor der bla. skal hældes jord på i 

rabatterne for at lave en jævn græsrabat. Processen 

forventes afsluttet i september. 

 

Opstartsfasen omkring græsslåning (ekstra meget 

græsslåning, rydning af græs og anden bevoksning 

med buskrydder mv.) afsluttes, og overgår til ordinær 

græsslåning (fast pris/år). 

 

 

 

 

 

 

Niels/Bjørn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bjørn/Søren/Niels 

 

 

 

 

Søren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



c. 

Status på skilte, herunder næste skridt. 

 

Der bliver bestilt 8 nye 20 Km/t skilte samt 

parkeringsforbud skilte til nedkørsler. Udgiften er 

godkendt. 

 

Der opsættes som forsøg laminerede hastigheds skilte 

som et forsøg med teksten ” Du støver – sænk farten”. 

 

 

 

 

Just 

 

 

 

Lene 

3. Evaluering af Generalforsamling 2022  

Vi havde en snak om hvordan generalforsamlingen 

forløb og om formatet med en foredragsholder med et 

aktuelt  indlæg.  

Der var generel tilfredshed med forløbet af 

generalforsmalingen, og der var stemning for at 

gentage ”traditionen” med en foredragsholder med et 

aktuelt indlæg. Der var ligeledes interesse for at 

forsøge at afholde generalforsamlingen sammen med 

Digelaget i et af de følgende år 

 

 

 

 

Alle 

 

4. Eventuelt. 

Næste bestyrelsesmøde er 13 September kl 20. 

Banken har henvendt sig til bestyrelsen om bekræftelse 

på vores ID oplysninger da de er forpligtet i følge 

hvidvask loven – Søren indsamler og videreformidler 

informationen 

 

 

 

 

Niels 

 

 

Søren 

 

   

 


